
Protokół nr 15/13 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego 

w dniu 16 grudnia 2013 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1445

Miejsce obrad: Siedziba Biura Rady Miejskiej. 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLII Sesję Rady Miejskiej. 
3. Podsumowanie działalności komisji za 2013r. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski. 
Przywitał Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza Miasta i Skarbnika Miasta. 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniego 
posiedzenia komisji. 
Przegłosowano: za -4(jednogłośnie). Komisja przyjęła protokół do wiadomości. 
 
Ad2.  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) nadania nazwy rondu, 
Uzasadnienie: 
Burmistrz zaproponował nadanie nazwy „Honorowi Dawcy Krwi”. 
Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono. 
Przegłosowano: za-4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
rok 2014, 
Uzasadnienie: 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że chodzi o uwzględnienie środków finansowych. 
Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono. 
Przegłosowano: za-4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
Uzasadnienie: 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że projekt uchwały wyrównuje zaistniałe zmiany. 
Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono. 
Przegłosowano: za-4(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 
regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych 
z nowa inwestycją na terenie miasta Białogard, 
Uzasadnienie: 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że zmianie ulega tylko data. Chodzi o to, aby przedsiębiorcy 
mogli dalej korzystać z tej uchwały.  
Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono. 
Przegłosowano: za-5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 



e) o zmianie budżetowej na rok 2013, 
Uzasadnienie: 
Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że zmiany dotyczą zmiany planu Gimnazjum nr 2 o kwotę 
1.500 zł oraz przedszkola nr 2 o kwotę 6.680 zł. Zmianie także ulega załącznik nr14.  
Przegłosowano: za-5(jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) uchwały budżetowej na rok 2014, 
Przewodniczący Komisji – odnośnie nieruchomości coś się zmieniło, czy to uwzględniono w 
budżecie? 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że zostało to uwzględnione. Planowane dochody na rok 
przyszły wyniosą: dochody bieżące – 60.585.529 zł; dochody majątkowe – 1.480.000 zł. 
Natomiast wydatki wyniosą: wydatki bieżące – 60.585.529;wydatki majątkowe – 2.010.396zł. 
Zaplanowano uzyskanie ze sprzedaży nieruchomości kwoty 1.300.000 zł. Dochody i wydatki 
zaplanowano na takim poziomie, aby nadwyżka budżetowa wyniosła 840.250 zł. Najwięcej 
dochodów w granicach 27% zamierza uzyskać się z podatków i opłat. Na sesji zostanie 
przedstawiona prezentacja audiowizualna projektowanego budżetu. Będzie ok. 40 slajdów w 
kolorze, w tym zakresie.  
Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono. 
Przegłosowano: Za -3, przeciw – 1, wstrzymało się -1. 
g) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 
Uzasadnienie: 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że jest to wieloletnia prognoza.  
Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono. 
Przegłosowano: Za -3, przeciw – 1, wstrzymało się -1. 
 
Ad3. 
Przewodniczący komisji – powiedział, że jest przygotowana informacja podsumowująca 
działalność komisji w 2013r. Komisja odbyła 15 posiedzeń, w tym wyjazdowe: w 
Białogardzkim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Spółka Z.o.o. i Białogardzkim 
Zarządzie Nieruchomości. Rozpatrzyła podczas posiedzeń 81 projektów uchwał i 2 skargi. 
Informacja w załączeniu. Informacja zostanie przedstawiona na najbliższej sesji rady. 
Przegłosowano informację: za -5(jednogłośnie). Komisja przyjęła informację do wiadomości. 
Przewodniczący komisji przedstawił projekt planu pracy i kontroli komisji na 2014r. 
Przegłosowano: za -5(jednogłośnie). Komisja przyjęła projekt planu pracy i kontroli do 
wiadomości. 
 
Ad4.  
S. Domański – powiedział, że na ostatniej sesji jeden z kolegów odbiegał od tematu i dlatego 
poprosił przewodniczącego Rady o odebranie jemu głosu. Odpowiedziano jemu, że nie ma 
racji, dlatego też prosi o wyjaśnienie tej sprawy. Z zapisów statutowych, bowiem nie wynika, 
że on nie może. Uważa, że zapisów statutowych nie złamał.  
D. Glinka – powiedział, że jeżeli ktoś odbiega od tematu to można mu odebrać głos i kolega 
radny ma racje. Przewodniczący rady ma prawo do odebrania głosu i wtedy poddać pod 
głosowanie wniosek formalny radnego. Wnioski formalne można głosować poza kolejnością, 
ale nie w dowolnym momencie.  
Burmistrz Miasta – powiedział, że zostanie wykonanych 21 oprawionych statutów miasta 
dla każdego radnego.  
Przewodniczący rady – powiedział, że trzeba przestrzegać porządku obrad danej sesji. 
Następnie powiedział, że będzie proponował o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 
wniesiony przez 3 radnych. Projekt uchwały dotyczy diet radnych. Jeżeli będzie wola rady o 
poszerzenie porządku obrad to ogłosi godzinną przerwę w celu zapoznania się z projektem 
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uchwały. Jeśli nie będzie woli rady o poszerzenie porządku to prosi o niedyskutowanie w tym 
przedmiocie.  
Przewodniczący komisji – powiedział, że do komisji skierowano następujące pisma:  

• Pismo Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie dotyczące skarg. 
W piśmie uwzględniono wniesione zastrzeżenia. Skargi były rozpatrywane 
terminowo. Pismo w załączeniu.  

• Pismo Rady Nadzorczej Białogardzkiego Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Białogardzie w przedmiocie wniesionej skargi. 
Pismo w załączeniu.  

• Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. Uchwała w załączeniu.  
 
Ad5.  
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1545. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
 

Andrzej Adamczewski 
 
 
 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska - Szydłowska 
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